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Yuan Meng 

Beijing 

+86 10 8525 4608 

yuan.meng@hankunlaw.com 

PRACTICE AREAS 
◼ Banking and finance 

◼ Aviation and aviation finance 

PROFESSIONAL EXPERIENCE 
Ms. Meng specializes in aviation finance, bank finance, establishing financial institutions, and 

corporate governance.  She has represented many international companies, large financial 

institutions and start-ups in a wide variety of cross-border transactions.  Ms. Meng is knowledgeable 

of PRC industrial policies, corporate structures, and investment and project management. 

EDUCATION 
Ms. Meng received an LL.B. degree in 2012 and a bachelor's degree in English Literature in 2012 

from Beijing Foreign Studies University.  In 2014, she obtained an LL.M. degree from University 

of International Business and Economics. 

QUALIFICATIONS 
Member of the PRC Bar 

WORKING LANGUAGES 
Chinese, English 
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孟原 

北京 

+86 10 8525 4608 

yuan.meng@hankunlaw.com 

业务领域 

◼ 银行和金融 

◼ 航空及航空金融 

工作经历 

孟原律师专长于飞机融资、银行融资、金融机构设立、公司法律合规等业务，对相关行业政

策、架构设计、产业投资、项目运作等有具体、深入的了解和丰富的实务经验。孟原律师代

表的客户广泛而多元，既有跨国公司和大型金融机构，也包括许多正在快速成长的公司。 

教育背景 

孟原于 2012 年获得北京外国语大学法学及英语语言文学学士学位，于 2014 年获得对外经济

贸易大学法学院法学硕士学位。 

执业资格 

中华人民共和国律师执业资格 

工作语言 

中文、英文 


